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Geachte heer, mevrouw,

Op 6 maart 2025 ontvingen wij schriftelijke vragen van de fracties van de Partij van de Arbeid en 
Groenlinks over woonwagenstandplaatsen, naar aanleiding van de vele sessies en berichten 
over woningbouw. Onze excuses voor het feit dat de beantwoording 
later is dan de hiervoor gestelde termijn. Onderstaand treft u de beantwoording aan.

Vraag 1
Hoeveel woningen heeft het college sinds de vaststelling van het woonwagenbeleid in 2023 
besloten te gaan bouwen?

Antwoord:
De meest recente informatie over de voortgang van de woningbouw in onze gemeente kan de 
raad vinden in 'Informatie over Bouwmonitor woningbouwontwikkelingen (peildatum 1 januari 
2025) 11941942'. Deze nieuwste versie van de Bouwmonitor hebben wij in maart 2025 met de 
raad gedeeld. In de volgende versie zullen we ook de voortgang van de realisatie van 
woonwagenstandplaatsen opnemen.

Vraag 2
a. Op basis van dit aantal, hoeveel woonwagenstandplaatsen zullen er aangewezen moeten 
worden? b. Op welke termijn bent u van plan deze standplaatsen te vestigen en wanneer krijgt 
de Raad hier bericht van?

Antwoord:
In het Woonwagenbeleid is een streefcijfer van 1,2 standplaatsen per 1.000 woningen 
opgenomen. Wij werken aan een raadsvoorstel over de realisatie van standplaatsen in 
uitbreidingsgebieden voor woningbouw. In welke gebieden en op welke termijn deze
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standplaatsen gerealiseerd kunnen worden, hangt af van de bereidheid om bestaande 
afspraken aan te passen.

Vraag 3
Hoeveel woningbouw is er sinds de vaststelling van het woonwagenbeleid in 2023 gestart? 

Antwoord:
Zie het antwoord op vraag 1.

Vraag 4
Op basis van dit aantal, hoeveel woonwagenstandplaatsen moeten er gevormd worden? 

Antwoord:
De gehanteerde norm is 1,2 standplaatsen per 1.000 nieuw te bouwen woningen. Afhankelijk 
van de onderhandelingen met de marktpartijen komen hier aantallen uit en logische nieuwe 
locaties voor woonwagencentra. Het aantal is nu niet aan te geven.

Vraag 5
Waar bent u van plan deze standplaatsen te vestigen en wanneer krijgt de Raad hier bericht 
van?

Antwoord:
Wij werken aan een raadsvoorstel over de realisatie van standplaatsen in uitbreidingsgebieden 
voor woningbouw. Zie ook de beantwoording bij vraag 2.

Vraag 6
Hoeveel standplaatsen heeft u al aangewezen sinds het vaststellen van het woonwagenbeleid? 

Antwoord:
Wij hebben in januari 2025 besloten om op vijf locaties bij bestaande woonwagencentra twaalf 
tot vijftien woonwagenstandplaatsen te ontwikkelen. Hierover is de raad geïnformeerd 
(11653981). Hiervoor wordt nu gestart met de participatie, waarna de vergunningaanvragen 
kunnen worden gedaan. In Abbenes plannen we een bijeenkomst met omwonenden en in 
Nieuw-Vennep alleen met de bewoners van het woonwagencentrum. De andere locaties volgen 
later. Ook moeten we met een woningcorporatie exploitatieovereenkomsten afsluiten.

Daarnaast hebben wij in februari 2025 besloten om haalbaarheidsstudies te doen voor het 
realiseren van een nieuw woonwagencentrum op twee locaties om daar de overige opgave (van 
negen tot zes standplaatsen) op te lossen (11777960). De opgave voor de korte termijn uit het 
Woonwagenbeleid is 21 standplaatsen.

Vraag 7
Hoe verloopt de vergunningsaanvraag waarover u ons eerder heeft geïnformeerd? Heeft u al 
uitsluitsel of de vergunningen zijn verleend of niet? Zo ja, wat is hiervan de uitslag en zo nee, hoe 
lang duurt het nog tot u een reactie krijgt?

Antwoord:
De aanvragen worden pas gedaan als de participatie voor de uitbreidingen rond is. Hier is nu 
een start mee gemaakt. Zie ook de beantwoording bij vraag 2.
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Vraag 8
Bent u het met ons eens dat gezien het voormalige uitsterfbeleid en de
woonwagengemeenschap lange tijd niet is geholpen, het zeer belangrijk is om de standplaatsen 
die voortvloeien uit het aantal nieuwe woningen (1,2 standplaatsen per 1000 woningen) zo snel 
mogelijk aan te wijzen.

Antwoord:
Onze intentie is om deze opgave op te pakken in grootschalige gebiedsontwikkelingen. Hiervoor 
bereiden we een raadsvoorstel voor. Wij willen hierbij ook rekening houden met de 
woonwagencultuur en niet te veel gespreide woonwagenstandplaatsen aanwijzen, maar zorgen 
dat families indien gewenst zoveel mogelijk bij elkaar kunnen wonen.

Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,


